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Op 2 december 2022 heeft de provincie Limburg een nieuwsbericht verspreid met de kop 
“Grote eerste stap in stikstofaanpak Limburg: 25 vrijwillig aangekochte veehouders”.

In het nieuwsbericht valt te lezen dat het gaat over agrarische ondernemers, de zgn 
piekbelasters nabij Natura2000 gebieden, die zich laten uitkopen. Dit gebeurt op basis van 
een beschikbare regeling om stikstofreductie te realiseren. Met de aankoop van de 25 
veehouders maakt Limburg een goed eerste stap in de richting van de door het Rijk gestelde
richtinggevende doelstellingen.
Belangrijk voor de natuur, en voor perspectief voor boeren die wel graag door willen als 
agrarisch ondernemer.

De verdeling van de vrijwillig opgekochte bedrijven over de gemeenten is alsvolgt:

Gennep: 1.
Voerendaal: 2.
Horst aan de Maas: 2.
Eijsden-Margraten: 2.
Venlo: 2.
Weert: 2.
Roerdalen: 3.
Venray: 3.
Bergen: 3.
Nederweert: 5.
Totaal: 25.

Naar alle waarschijnlijkheid zullen er toekomstig nog meerdere (opkoop-)regelingen volgen 
waar agrarische ondernemers gebruik van kunnen en gaan maken.

Maar wat is het perspectief voor de stoppende ondernemers daar waar het gaat over een 
doorstart van een onderneming met niet-agrarische activiteiten op dezelfde locatie? En zeer 
belangrijk, in welke mate gaat de gemeente hierin faciliteren? En, waar nodig, ruimte zoeken
binnen bestaande wet- en regelgeving?

Het CDA heeft dan ook de volgende vragen aan het college:

Vraag 1:
bent u bekend met het gegeven dat er 2 ondernemers binnen onze gemeente gebruik 
hebben gemaakt van de vrijwillige opkoopregeling als eerder omschreven en is de situatie 
van deze ondernemers bij u in beeld?



Vraag 2:
is bij u bekend of er bij deze ondernemers sprake is van plannen om te blijven ondernemen 
op dezelfde plek maar dan met niet-agrarische activiteiten?

Vraag 3:
Bent u bereid om, daar waar van toepassing, met die ondernemers in gesprek te gaan en te 
onderzoeken waar de gemeente kan bijdragen aan een toekomstperspectief voor een 
nieuwe ondernemingsvorm op de bestaande locatie?

Vraag 4:
Het CDA is van mening dat regelingen vanuit diverse overheden (landelijk, provinciaal en 
gemeentelijk) elkaar niet mogen tegenwerken.
Deelt het college de mening van het CDA? Zo nee, waarom niet?

Alvast dank voor uw antwoord binnen de daarvoor gestelde termijn.

Jack van den Hombergh
CDA-fractie Venlo


